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Kandidat Aarhus Universitet jan 2008 
Speciallæge pædiatri (Aalborg/Hjørring forløb) marts 2016.  
Fagområde ekspert neonatologi april 2019 
Områdeansvarlig overlæge Neonatalafsnittet Børn og unge afdelingen Herlev 
Hospital maj 2019 
Overlæge Neonatalafsnittet Aalborg Universitetshospital februar 2024 

Fagpolitisk erfaring  

Som YL 

• Tidligere TR på 4 forskellige afdelinger 
• Tidligere arbejdsmiljø repræsentant 
• Næstformand YL Region Nordjylland 
• Repræsentant YL 
• Medlem af YL Uddannelsesudvalg 
• Repræsentant for uddannelsessøgende, Regionale Råd for Lægers 

Videreuddannelse, Region Nord 
• Medlem af det postgraduate Uddannelsesråd Aalborg 

Universitetshospital og Sygehus Vendsyssel Hjørring 

Som Overlæge 

• Repræsentant FAS juni 2021-feb. 2024 
• Aktiv i ROR-H sep. 2021-feb 2024 
• Repræsentant i Ovl. Arbejdsmiljøudvalg jan. 2022 – aktuelt 
• Repræsentant i bestyrelsen for overlægerådet Herlev Hospital feb. 2023 – 

feb. 2024 
• Repræsentant i overlægerådet Aalborg Universitetshospital feb. 2024 - 

aktuelt 

Kære Overlæge kolleger 

Det er med stor glæde jeg igen stiller op til repræsentantskabet, som jeg har haft fornøjelsen af at være 
en del af siden juni 2021 i Region Hovedstaden. I februar 2024 vendte jeg tilbage til det nordjyske og det 
er mit håb at blive valgt som repræsentant for Region Nordjylland.  

Jeg stiller op til repræsentantskabet, fordi jeg fortsat gerne vil bidrage til at landets patienter, også i 
fremtiden, kan modtage behandling af høj faglig kvalitet. Læger over hele landet er under pres. Vi skal 
være mere effektive, levere højere kvalitet, for færre midler, under tiltagende dårlige forhold. Vi 
strækker os langt for at vores patienter fortsat kan modtage den bedst mulige behandling og går på 
kompromis med hviletidsbestemmelser, pauser, krav om efteruddannelse og mange andre forhold.  
For at vi i mange år frem kan levere behandling af høj faglig kvalitet er gode arbejdsforhold, uddannelse i 
topklasse, efteruddannelse og tid til forskning, udvikling og kliniske retningslinjer en nødvendighed.  

Hvis jeg bliver valgt som repræsentant vil mit fokus fortsat være forbedring af alle overlægers 
arbejdsmiljø og arbejdsvilkår heriblandt også vagtbærende overlægers arbejdsvilkår, som ved den 
nyligt forhandlede overenskomst desværre ikke blev forbedret. Det er således fortsat muligt for 
vagtbærende overlæger at gå i timeunderskud når de tager vagter både i tilstedeværelse og på tilkald. 
Det er på tide at der gøres op med, at der drives rovdrift på at lægegerningen er et kald og at vores aftale 
om ”ingen øvre arbejdstid” fører til, at vi lægger et urimeligt antal usynlige arbejdstimer. Herudover vil 
mit fokus også være på at sikre, at den i overenskomsten beskrevne efteruddannelse, efterleves. Sidst 
men ikke mindst bør der være mulighed for at overlæger i vagtbærende specialer kan blive vagtfri ved 
en alder på 62 år som overenskomsten giver mulighed for, men som på mange afdelinger ikke 
praktiseres. 

Jeg ønsker alle et godt valg og håber på din stemme, hvis du mener jeg er den rette til at repræsentere 
dig. 

De bedste hilsner  
Louise 


